

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
RESTRICTED
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/4274
5 December 1975
Limited Distribution

Original: English/
anglais

SCHEDULE XXXII - AUSTRIA

Invocation of Paragraph 5 of Article XXVIII

The following communication dated 29 November 1975 has been received from the Permanent Mission of Austria.

Upon instructions by my Government I have the honour to ask you to notify the CONTRACTING PARTIES that Austria reserves its right according to Article XXVIII:5 to modify its schedule in accordance with the provisions set out therein for the duration of the next three-years' period (1 January 1976 to 31 December 1978).

LISTE XXXII - AUTRICHE

Recours au paragraphe 5 de l'article XXVIII

La mission permanente de l'Autriche a fait parvenir au secrétariat la communication suivante datée du 29 novembre 1975.

Selon les instructions de mon gouvernement, j'ai l'honneur de vous prier de bien vouloir porter à la connaissance des PARTIES CONTRACTANTES qu'aux termes du paragraphe 5 de l'article XXVIII, l'Autriche se réserve le droit de modifier la liste XXXII au cours des trois prochaines années (1er janvier 1976 au 31 décembre 1978), conformément aux dispositions qui y sont énoncées.